

No Sogneforening	
Mødetype	Dagsorden til bestyrelsesmøde i Sognehuset
Mødedato / mødested	09.02.2026 kl. 18.00 – 22.00
Deltagere	Per Pedersen Bodil Lauridsen Anton Andersen Per Høgh Anna Gade Holm Karin Lauridsen Sørensen
Fraværende	Michael Mulbjerg
Referent	Karin Lauridsen Sørensen
Dagsorden	Dagsorden Jesper kommer på besøg i forbindelse med gennemgang af huset Godkendelse af referat den 05.01.2025. Mølleansøgninger. siden sidst: Kloak – lugt pigetoiletter, Status for hjemmesiden fra Vestjyskmarketing. aktivitetshuset/sognehuset. Status BBR/brandmyndigheder. Mail fra den 22. januar Gavlmaleri i gymnastiksalen, focus –status Piet ? Bøge og Vang tilbud på skur.FD Alarmer opdatering No Body. Økonomi. Kommende aktiviteter i sognehuset (koncerter/foredrag mm),Fællesspisning 27.02.2026. 07.03. Minor Gold koncert Generalforsamling 24.03.2026? på valg – Bodil (Susanne Præstegaard), Anton, Per H og Karin. Radio Ringkøbing – interview, Fernisering - Anne-Sofie Kristensen Fjordudsigten 26A, Udvendig vedligeholdelse af Sognehuset/aktivitetshuset og de grønne områder, adoption af område/hæk– dato for arbejdsdag? "Velkommen til No", Konni og Michael – fondsmidler søgt til 2026 til en tilflytterfest, Byggegrunde i No – byudvikling – lokalplan. 13.01.2026 møde 16.00 sognehuset, - DGI – udsat til 2026. Bordet rundt - Bestyrelsesmøder: 2.03.2026, 13.04.2026 Kommende aktiviteter: - 15.02.2026 Fastelavn? 27.02.26 fællesspisning 7.03.2026 koncert Minor Gold. 24.03.2026 generalforsamling. Focus deadline 10.02. – 10.05. - 10.08. - 10.11
Pkt	Kommentarer

1.	Besøg af Jesper Christensen fra Heeager vedr. gennemgang af huset vedr. brand krav. Ingeniørgruppen fra Varde 2 mand og Per H og Jesper Christensen mødes den 21. januar. Jesper Christensen har lavet opdaterede tegninger. Henrik Lindquist var arkitekt, da vi havde den store ombygning, men det er håndværkerne der har ansvar for at der bliver bygget ifølge gældende regler. Aksel Poulsen stod som hovedentreprenør på byggeriet. Firmaet eksisterer ikke i dag. Måske ligger der en dispensation fra børnehuset, at det er ok at benytte gymnastiksalen. Varde vil gerne have et skriv på at det er ok, som de kan vedlægge sagen. Jesper har haft en snak med børnehuset. Går ud fra at det er eksisterende forhold, så det burde være ok. Per H rykker Anders fra børnehuset for at tjekke at der er skred i tingene. Alt skal ordnet på en gang. Før vi kan få en godkendelse. Jesper siger ja til at stå for koordineringen af renoveringen, og sørger for endelig opmåling af døre mm. Vi går i gang med det samme, leveringstid på døre er 10 uger, hvorefter det skal koordineres med udlejning af huset, hvornår det kan lade sig gøre at lave om forandringerne. Det vil kunne gøre på ca. 14 dage, hvis der ikke er udlejning at tage hensyn til. Per H taler med Roland og Marianne vedr. Brandalarmer. Referat fra den 5.01.2026 - godkendt.
2.	Mølleansøgning – møde med Lotte Bork 19.01.2026 ikke behandlet.
3.	Siden sidst: Ringkøbing Anlæg har færdiggjort reparation af kloak i kælderen. Vestjysk marketing - Ikke behandlet Ingeniørgruppen i Varde møde den 21 januar, gennemgang af husene, se ovenfor. Afventer Esbens skriv vedr. hans arbejde med fokus. Karin mangler også at aflever ”job beskrivelse” så der kan findes afløser til focus. Bøge og Vang er udsat vedr. nyt skur, indtil vi har afsluttet om forandringerne i huset. Arkivet ønsker mere arkivplads, de kan søge kultur og fritidsrådet om ekstra midler. Anna spørger arkivet, hvor meget det fylder. Mulighed kunne være kælderen. Michael er blevet kontaktet om en til jobtræning med 2 timers om ugen. Michael vil have ansvaret for ham. Ok fra bestyrelsens side. Vi har ingen udgifter. Vedrørende vand i lejligheden, hvad bliver resultatet af det? Bøge og Vang havde lovet Per P besked, men han har ikke hørt fra dem. Biogas møde (med Krogsgaard) vil Anton, Per og Per H, deltage. Per H vender tilbage med en dato. 7. marts arrangement, Minor Gold. Karin, Anna, Anton stiller op kl. 10.00. Michael spurgt om glutenfri mad. Nordea fonden Ringkøbing Skjern - Varde kommune 40.000 kr. 18 marts første møde. Ansøgning til august.
4.	Økonomi – Vi fået 25.000 tilbage i moms (335.000 koster ombygningen ifølge overslag fra Jesper) Der er modtaget 30.000 i vindmøllepenge for 2026, der mangler er komme 190.000 mere. Mangler at betale asfalt på 22.000. Vi har ikke modtaget en regning. Vi rykker ikke. Lotte Bork har betalt efter positiv dialog. Samlet regning på 28.000 kr. for kloak i kælderen. Økonomi lokale og aktivitetstilskud ikke søgt. Da den ikke er fuldstændig. Per P og Per H tager en snak med børneklubben. Susanne Harpøt er ny tovholder på opgaven. Per P udtrykker frustration over at det ikke er muligt at modtage en brugbar liste han kan sende til kommunen. Fællesspisning 27.02.2026 kommer Per P ikke, men kan hjælpe med alt andet. Tove står for tilmeldingen. Kassen Anton og Per H.

	Børn og unge udvalg kr. 24.511,24 Driftskredit kr. 0,01 Intern Lotteri kr. 6.423,23 Sportsudvalg kr. 80.545,26 Støtteudvalg kr. 72.707,19 Vindmølleudvalg kr. 377.685,59 Forsamlingshuskonto kr. 17.000,00 Total saldo kr. 578.872,52
5.	Kommende aktiviteter 15.02 fastelavn. Fra 10 til 12.00 aflyses pga. der kun var 7 tilmeldte 27.02 fællesspisning 18.00 det er Tove Vistesens der står for tilmeldingen 7.03.2026 Minor Gold samarbejde med Generator, opsætning af borde/stole kl. 10.00 13-14.03 dilettant. Per H, Karin kan hjælpe fredag med opsætning af stole og baren/køleskab, fredag slik sælger klubben. Anton kassen fredag 18.30 kaffe og kage? Entre 60 kr. voksne og 30 børn. Lørdag åbnes dørene 17.30 spiser 18.00, underholdning 19.30, Anna lørdag baren, Per P købersodavand, briser og rom. Generalforsamling 23.03.2026 Radio Ringkøbing – interview. Anne-Sofie Kristensen fjordudsigten, udsat til efter sommerferien med maleriudstilling. Til fokus Per H laver skriv, vi mangler frivillige. Irwin bältaler 2026
6.	Udvendig vedligeholdelse Ikke behandlet
7.	Velkomst komité. – Ikke behandlet
8.	Byggegrunde i No Omdannelseslandsby møde for et par uger siden, møde igen den 5 marts med de Bjarne og Jens. Jens Lauritzen Knudsen positiv over at vi tog det med i planlægningen, men det blev den nye ejer som kommer til at gennemføre det. Jens Gade også spurgt og Jeppe Haubjerg (ikke spurgt) Kasserens Tage Østergaard i Ølstrup kontaktede Per vedrørende byggegrunde i Ølstrup der er solgt 6 grunde, har brug for at sælge 2 mere for at der er økonomi i det. Vi skal have private til at udstykke, da kommunen gør det dyrere, kan vi gøre det selv??
9.	DGI – ikke behandlet.
10	Bordet rundt Tove Galsgaard har ønsket nye flag til huset, de små som står ved indgangen. Det er sagt ok til køb af 2 nye. Arkivet sagt ok til at afholde generalforsamling fælles for 2027 arkivet. Ingen detaljer aftalt. Der skal en opdatering til windows 11 vedrørende No Body computeren, Karin skal kontakte Tobias (mobil 6172 6950) om det er muligt at gøre på den nuværende computer, eller der skal en ny til. Michael træder ud af bestyrelsen, for at få Jesper med. Det er alle enige med, men Michael skal fortsat deltage i alle bestyrelsesmøder, så vi bibeholder informationen fra bestyrelsen til Michael.